



**英格尔认证**  
INGEER CERTIFICATION ASSESSMENT SERVICES

# 环境管理体系认证证书

认证编号: 117 24 E0 0044-01 R2M

兹证明: **赛默飞世尔科技 (中国) 有限公司**

统一社会信用代码: 91310115753164501J

注册地址: 中国 (上海) 自由贸易试验区美约路222号4幢405室

经营地址: 上海市浦东新区盛夏路399号9号楼3-4楼

建立的管理体系符合: GB/T 24001-2016 / ISO 14001:2015 环境管理体系 要求及使用指南

认证范围: 实验室仪器设备及测量与控制仪器的安装、维修、技术培训与技术支持服务, 与之相关的备件和耗材的销售; 实验室供应链服务; 实验室资产管理服务; 精密仪器拆装 (搬运) 服务; 环境空气监测和污染源在线监测系统的运维服务

初次认证证书有效期:	2018年02月12日至2021年02月11日
上一周期证书有效期:	2021年02月12日至2024年02月11日
第二次复评审核日期:	2024年01月15日至2024年01月20日
第二次复评证书有效期:	2024年02月12日至2027年02月11日
本次发证日期:	2024年01月29日

核 准:



**上海英格尔认证有限公司**

国家认监委批准号: CNCA-R-2003-117

电话: 400-633-9001 / +86 021-51114700

网址: www.icasiso.com

地址: 上海市徐汇区中山西路2368号

华鼎大厦801室 200235



关注英格尔微信平台



--	--	--

第一次监审

第二次监审

第三次监审

本证书的所有权属上海英格尔认证有限公司, 证书信息及有效性可在国家认监委官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询, 也可通过登录英格尔官方网站或致电英格尔客户服务部进行查询。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。获证组织必须定期接受年度监督审核并经审核合格此证书方继续有效; 如获证组织未能有效维持以上管理体系, 英格尔有权收回其获证资格。





**英格尔认证**  
INGEER CERTIFICATION ASSESSMENT SERVICES

# ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certification No: 117 24 E0 0044-01 R2M

This is to certify that: **Thermo Fisher Scientific (China) Co. Ltd**

Unified social credit code: 91310115753164501J

Registered Address: Room 405, Building 4, No.222, Mei Yue Road, Free Trade Zone, Shanghai, China

Business Address: 3rd-4th Floor, Building 9, No. 399, Sheng Xia Road, Pudong District, Shanghai, China

The established MS conforms to: GB/T24001-2016/ISO14001:2015

Installation, Repair, Technical training and Technical support Services for Laboratory Instruments & Equipments and Measuring and Controlling Instruments and Sales Activities for related Parts and Consumables; Laboratory Supply Chain Services; Laboratory Asset Management Services; Precision Instruments Relocation Services; Operations & Maintenance services for Environmental Air Monitoring Systems and Continuous Emission Monitoring Systems

Scope of approval:

Original Cycle:	12 Feb. 2018 to 11 Feb. 2021
Previous Cycle:	12 Feb. 2021 to 11 Feb. 2024
Second Recertification Audit Date:	15 Jan. 2024 to 20 Jan. 2024
Second Recertification Cycle:	12 Feb. 2024 to 11 Feb. 2027
Date of Current Certification:	29 Jan. 2024

Signed by:



**Shanghai Ingeer Certification Assessment Co.,Ltd.**

Certification and Accreditation Administration of PRC:CNCA-R-2003-117  
Tel: 400-633-9001 / +86 021-51114700  
Web: www.icasiso.com  
Add: Room 801,HuaDing Mansion, 2368# West Zhongshan Rd., Xuhui District, Shanghai, China, 200235



Focus on icas WeChat platform



--	--	--

First Surveillance Audit      Second Surveillance Audit      Third Surveillance Audit

The ownership of the certificate belongs to Shanghai Ingeer Certification Assessment Co., Ltd. The information & validation of this certificate can be checked on the CNCA website: [WWW.CNCA.GOV.CN](http://WWW.CNCA.GOV.CN) and ICAS website, or by calling ICAS's clients services Dept. The certificate is only valid when used together with related permits when appropriate. If the organization can't effectively maintain the above management system, ICAS has the right to withdraw the qualification certificate.